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Vragen van het lid Belhaj (D66) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over de aanhoudende stremmingen bij de Coentunnel en de rol van de 
instelling van de meetapparatuur (ingezonden 5 april 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Vrachtwagenchauffeurs krijgen 
onterecht schuld files Coentunnel»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de conclusie van het onderzoek van RTV NH dat de 
vrachtwagens ondanks de stremmingen vaak helemaal niet te hoog blijken te 
zijn, maar dat het meetsysteem niet accuraat is afgesteld? 

Vraag 3
Hoe beoordeelt u het feit dat er bij een kleine 1.200 hoogtemeldingen (en dus 
stremmingen) na handmetingen slechts 51 boetes zijn uitgedeeld? Wat zegt 
dit over de kwaliteit van het meetsysteem? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat ruim 1.100 valse hoogtemeldingen met de daarmee 
gepaard gaande (overbodige) afsluitingen van de tunnel een veel te grote 
wissel trekken op de doorstroming van en naar onze hoofdstad en op de 
economie? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om de valse hoogtemeldingen zo snel mogelijk tot het 
verleden te laten behoren?

1 http://www.nhnieuws.nl/nieuws/201984/
%2527Vrachtwagenchauffeurs+krijgen+onterecht+schuld+files+Coentunnel%2527
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